

## **Themelios Education: Scholarship Application Consulting Package** 泰美利奥教育: 奖学金申请咨询综合计划

### **Initial Consultation** 初始咨询:

We begin by understanding the student's academic achievements, community involvement, and financial needs to tailor a strategic approach to applying for scholarships.

我们首先了解学生的学术成就、社区参与和财务需求, 以制定申请奖学金的战略方法。

### **Scholarship Strategy Development** 奖学金策略制定:

#### Scholarship Identification 奖学金识别:

Identification and categorization of applicable scholarships from both private foundations and public sources, based on the student's profile and qualifications.

根据学生的资料和资格, 识别和分类来自私人基金会和公共来源的适用奖学金。

#### Application Roadmap 申请路线图:

Creation of a detailed timeline for scholarship applications, including key deadlines and requirements for each target scholarship.

为奖学金申请创建详细的时间表, 包括每个目标奖学金的关键截止日期和要求。

### **Essay and Application Materials Preparation** 论文和申请材料准备:

#### Personal Statements and Essays 个人陈述和论文:

Guidance on crafting compelling personal statements and essays that resonate with scholarship committees, highlighting the student's strengths and potential.

指导撰写引起奖学金委员会共鸣的、突出学生优势和潜力的引人注目的个人陈述和论文。

#### Application Review and Submission 申请审查和提交:

Comprehensive review and refinement of all scholarship application materials to ensure clarity, accuracy, and a strong personal narrative.

全面审查和完善所有奖学金申请材料, 确保清晰、准确和强有力的个人叙述。

#### Interview Preparation 面试准备:

Mock interviews and personalized coaching for scholarships that require interviews, enhancing the student's confidence and presentation skills.

为需要面试的奖学金提供模拟面试和个性化辅导, 提高学生的自信和表达能力。

**Ongoing Support until June of 2025** 持续的支持服务直到 2025 年 6 月:

Continuous guidance and support through the scholarship application process, with updates on new opportunities and revisions to existing applications.

在奖学金申请过程中提供持续的指导和支持, 更新新的机会和对现有申请的修订。

This comprehensive package is designed to maximize the student's chances of securing scholarships by providing targeted support at every step of the application process.

此综合套餐旨在通过在申请过程的每一步提供有针对性的支持, 最大化学生获得奖学金的机会。

**Contact for more information:**

Phone/Whatsapp: 872-216-1868

Email: [info@themelios.us](mailto:info@themelios.us)

WeChat: themelios\_us

联系:

电话/Whatsapp: 872-216-1868

电子邮件: [info@themelios.us](mailto:info@themelios.us)

微信: themelios\_us